



## REFERAT af BESTYRELSESMØDE

Mandag 20. maj 2019 kl. 19.00

Mødet blev afholdt hos Jan Frank Nielsen, Skolevænget 7, 2800 Kongens Lyngby

### Referat

Til stede: Ana, Jytte og Jan. Der var afbud fra Kurt og Hans Ole.

#### 1. Eventuelle tilføjelser til dagsordenen, valg af referent. Jan er ordstyrer.

Ingen tilføjelser

#### 2. Meddelelser o.a.

- a. Mødereferat fra bestyrelsesmødet 11. marts
- b. Info fra medlemmer af bestyrelsen

Re. a. Referat lavet af Erik udsendes i den status det har

Re. b. Henvendelse fra orienteringsforbundet om orienteringsløb i privatskove: Hvilke skove kunne have interesse?. Vi har svaret at Frederiksdals Skov kunne være interessant. Vi forventer at klubber, der har klubhus og lignende tæt på privat skov vil komme med flere indspil. Henvendelse om initiativer for unge medlemmer under 12 – har vi ikke besvaret. Det er ikke et prioritetsområde for os.

#### 3. Økonomi

- a. Opfølgning på overlevering fra Katrine (Jan)
- b. Medlemsstatus (Jan)

Re. a. Katrine vil gerne overdrage til Jan, men det har desværre ikke været muligt at finde en dato. Tom har været meget behjælpelig med data. Især opkrævninger via stafet-samarbejdet var svært. Opkrævninger er udsendt til klubberne. Indbetalinger modtaget, også fra enkeltmedlemmerne.

Re. b. Niels Radich - udmeldt. Lars Sørensen flyttes fra medlem under FSK til medlem under HI.

#### 4. Afholdte arrangementer

- a. Divisionsmatch 14. april Rude Skov evaluering
- b. Hvad skete med Forårets Klubløb, April, ved Bjarne

Re. a. Karl Aage har skrevet flot på hjemmesiden hvordan/hvorfor. Det er et stort og godt arbejde vores holdsætter har gjort.

Re. b. Forårets klubløb-2019 blev ikke afholdt fordi han, heldigvis for Bjarne, blev arbejdsramt. Bjarne vil gerne tage bolden op i 2020

#### 5. Kommende arrangementer

- a. Begynderløb den 25.maj, Nørreskoven (Jytte)
- b. Forårsløbet 20. juni hos Ballerup OK (Jytte)
- c. Divisionsmatch 2. runde, 25.august, Gl. Grønholt Hegn
- d. Efterårsløb, 8. september, Teglstrup Hegn (Jan)
- e. Op/Ned match 1.-3. division 22.sept Teglstrup Hegn
- f. Op/Ned divisionsmatch, 6.oktober, Grønholt Vang
- g. Klubmesterskab (Erik), 13.oktober og medlemsmøde (Ana), Oktober
- h. Höst Open, 25.-27.oktober på Bornholm
- i. Forårets Klubløb, April-2020 ved Bjarne

- Re. a. Danske Bank tog initiativ til et begynderløb. Desværre aflyst på grund af meget få deltagere.
- Re. b. Forårsløb afvikles som en del af Sommercup som i 2018. Jytte har lagft invitation op.
- Re. c. Næste divisionsmatch er allerede i kikkerten. Karl Aage stiller det optimale hold
- Re. d. Efterårsløb den 8. september: Jan spørger ”Match-arrangørerne” om de vil tilrettelægge
- Re. e. Op/Ned match 22.sept. Jan bedes følge processen og følge op med Leif
- Re. f. Op/Ned divisionsmatch 6. oktober må vi allerede nu lægge i kalenderen
- Re. g. Erik står for klubmesterskab, Ana står for medlemsmøde i HareSkovshallen. Ana kontakter Mogen Hansen for dato og lån af kildeskovshallen – og giver Erik besked
- Re. h. Ana eller Jan vil spørge Kurt om han vil koordinere deltagelse; Höst Open
- Re. i. Bjarne har tilbudt at lave Forårets Klubløb, April-2020

## **6. Opfølgning**

- a. Status for Op/Ned match 1.-3. division 22.sept Teglstrup Hegn (Erik)
  - b. Status på klub-tilmelderfunktion (Jytte)
  - c. Klubløbsvejledningen, next step (Jytte)
  - d. Rettelser til funktionslisten på hjemmesiden (Jytte)
  - e. Rettelser til kontingentsatserne på hjemmesiden (Jan)
  - f. Rettelser til roller i o-service og Østkredsen (Jan)
  - g. Køb af telt (Jytte)
  - h. Indstilling om klub-tøj (indkøb, salg, formidling, økonomi) (Ana)
- Re. a. Leif har styr på tingene, Erik har meldt sig som leder af stævneplads
- Re. b. Tilmelderfunktionen fungerer
- Re. c. Jytte lovede at lægge klubløbsvejledningen op som den er – så den kan komme i brug
- Re. d. Ingen rettelser til funktionslisten
- Re. e. Kontingentsatserne er rettet på hjemmesiden
- Re. f. Rettelser i roller (o-service og Østkreds) er opdateret
- Re. g. Jytte forklarede at telt kommer i juni
- Re. h. Punkt om klubbetøj udsat. Ana er blevet bedt om at komme med forslag

## **7. Eventuelt**

Ikke noget under eventuelt

## **8. Næste møde**

- a. Aftale om værtsskab og dato  
26.august, hvor Ane gerne vil være vært

Således noteret af Jan Frank Nielsen